

FOR IMMEDIATE RELEASE  
November 17, 2010

Contact: Grace Liao  
+1-646-313-3330  
[GLiao@beyondbond.com](mailto:GLiao@beyondbond.com)

## BeyondBond and CAS Research Center Form a Joint Research Center "RiskLab" to Provide Wall-Street Quality Analytics to Chinese Real Estate and Financial Industry



From left, Professor Engle, 2003 Nobel Laureate, Mr. Cheng Siwei, Director of CAS, and Ted Hong, CEO of Beyondbond, at Beyondbond's New York office during the signing ceremony

New York, USA — BeyondBond announced a new partnership today with Beijing based CAS Research Center to form a joint research center named "Fictitious Information Risk Management & Research Center" or "RiskLab" to provide wall-street quality analytics to real estate and financial industry. By combining state of art financial analytics of leading industry expertise and abundant experience of dealing massive Chinese domestic economic data, searching for the development of a new market standard for real estate and financial asset valuation.

The partnership addresses the complexity of real estate and financial markets at the granular level all the way through to the pricing and risk management of the assets themselves. This partnership gives clients a clear view of due diligence as an understanding of the potential sources of risk and value within an asset level.

### About BeyondBond

Beyondbond, Inc. is a New York-based corporation that provides fixed income and structured finance independent research, risk management analytics, and trading platform for major global financial institutions such as Nomura, HSBC, Black-Stone, S&P, and Ginnie Mae that handle multi-billion dollars transaction in daily basis. The company was founded in 1999 by a group of former of Investment bankers and software engineers from Nomura's real estate. During 1990's, Nomura was the largest issuer in the U.S. commercial mortgage industry and "jump-started the national real estate market" according to the Fortune Magazine. Nomura is currently an investor and business partner of Beyondbond. For more information, please visit [www.beyondbond.com](http://www.beyondbond.com).

### About CAS Research Center

CAS Research Center is Chinese Academy of Sciences research center on fictitious economy & data science. The center conducts research projects and real-life applications in the areas of interfaces in economy, finance, data mining and others. The director, Professor Cheng Siwei, serves as the vice chairman of the standing committee of the national people's congress, china since 1998. He has published more than 30 academic books in chinese and english, and over 120 articles in prestigious academic journals. His academic thoughts and views have extensive influence on academia and in the professions. For more information please visit [www.feds.ac.cn/english](http://www.feds.ac.cn/english).

[中国产学研合作促进会 2010-11-24] 美国超浜(BeyondBond)公司和中科院虚拟经济与数据科学研究中心联合组建的“风险实验室 (RiskLab)” 日前正式宣告成立



照片左起 2003 年諾貝爾經濟學獎得主恩格爾(Robert F.Engle)，數據中心主任成思危教授，Beyondbond 總裁洪哲雄 (Ted Hong)

2010 年 11 月 17 日美国 BeyondBond 公司和中科院虚拟经济与数据科学研究中心成立联合研究中心“风险实验室 (RiskLab)”，为中国房地产和金融行业提供华尔街水平的分析。BeyondBond 在美国纽约宣布与中科院虚拟经济与数据科学研究中心建立合作关系，共同成立联合研究中心，为房地产和金融行业提供华尔街水平的咨询分析。中心的名称定为“虚拟信息风险管理研究中心”或者“风险实验室”。双方的合作结合了领先行业的专业分析和处理大规模中国国内经济数据的丰富经验，探索房地产和金融资产估值的市场发展准则。双方伙伴关系能够很好地处理房地产和金融市场在定价和资产本身的风险管理的复杂性。这种伙伴关系提供给委托人清晰的尽职调查，全面地认识潜在风险来源和资产的内在价值。

#### 关于 BeyondBond

BeyondBond公司是设立在纽约的专门提供固定收益、结构性融资独立性研究、风险管理分析以及为全球日交易量超过十亿美元的金融机构（如野村Nomura，汇丰银行HSBC，黑石Black-Stone，标准普尔S&P，和吉利美Ginnie Mae等）提供交易平台。公司成立于1999年，创始人为野村房地产的一批投资银行家和软件工程师。在20世纪90年代，野村是美国商业抵押行业早期的发行人，根据财富杂志评论它“启动了全国房地产市场”。目前，野村是BeyondBond的投资人和合伙人。详情请登陆网站[www.beyondbond.com](http://www.beyondbond.com)。

#### 关于中科院研究中心

CAS research center全称是中科院虚拟经济与数据科学研究中心。中心在经济、金融、数据挖掘和其他领域进行科研项目研究和实际应用。中心主任成思危教授1998-2008期间年任全国人民代表大会常务委员会副委员长。他发表过中英文学术著作30余部，发表学术文章120多篇。他的学术思想和观点对学术界和专业领域有广泛而深远的影响。详情请登陆[www.feds.ac.cn/english](http://www.feds.ac.cn/english)。